



**MINISTRE DE L'ENSEIGNEMENT SUPERIEUR
MINISTRY OF HIGHER EDUCATION**

**FORMULAIRE DE CANDIDATURE POUR LE WORK STUDY PROGRAMME DANS LES UNIVERSITES D'ETAT
APPLICATION FORM FOR THE WORK STUDY PROGRAMME IN STATE UNIVERSITIES**

I - IDENTIFICATION

Nom/Name : _____

Prénoms/Surname : _____

Téléphone/ Telephone: _____

Genre/Gender : Masculin/male Féminin/Female

Date et lieu de naissance _____
Date and place of birth

Handicapé /Handicapped Oui/Yes Non/No

Type de handicap _____ (produire une pièce justificative)
Nature of Handicap (proof)

Autre cas social _____
Other social problems

Nom du Père _____ Occupation _____
Father's name Occupation

en vie? Oui/Yes Non/No (produire une pièce justificative)
living (Proof)

Nom de la mère _____ Occupation _____
Mother's name Occupation

en vie? Oui/Yes Non/No (produire une pièce justificative)
living (proof)

Tuteur _____ Occupation _____
Guardian Occupation

Région d'origine _____
Region of Origin

Université de _____ Faculté _____
University of Faculty

Filière et Niveau d'études _____ Matricule _____
Field and level of studies Registration number

II- ASPIRATIONS ET ENGAGEMENT

Motifs de sollicitation du Work study Programme/State the reasons why you apply for a Work Study Programme

Engagement de l'étudiant / Student's undertaking

Je m'engage à travailler selon les conditions définies par le MINESUP
I undertake to work in conformity with the conditions prescribed by MINESUP

Signature de l'étudiant

N.B : Joindre à une demande manuscrite, les photocopies de la carte nationale d'identité, l'attestation de scolarité ou la carte d'étudiant, le reçu des droits universitaires de l'année en cours et l'acte de décès du parent(s) (pour les orphelins).

Attach to a hand written application photocopies of your national identity card, school attestation or student identity card, school fee receipt for the current academic year and the death certificate of parent(s) (for ophans).

Pour les handicapés et les autres cas sociaux, joindre la photocopie de la carte nationale d'invalidité ou toute autre pièce justifiant votre état.
For handicapped students and other social problems attach photocopy of national invalidity card or any other document to justify your status.

Attendre la sélection et la publication des listes des stagiaires par le MINESUP avant de prendre le service.

Wait for selection and publication of list of students retained by the MINESUP before taking service.

Formulaire à Télécharger sur le site <http://www.minesup.gov.cm>.

Download the form on <http://www.minesup.gov.cm>.